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ABSTRACT:

Online auction sales contracts are more widely used and popular contracts
nowadays through electronic bidding sites to sell goods and services, it is a public
auction sale by a person as an agent of the owner by displaying money in the
public auction via the Internet remotely with the intention of awarding it to the best
offer submitted by bidders. One of the problems that the Algerian legislator has
neglected to lay down legislative rules for in Law No. 18-05 related to Algerian
electronic commerce is the issue of online auction sales.

key words: online auction sale, auction bids , electronic agent, No performance of
contract, liability.
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2. (C’est une vente entre les personnes physiques ou morales qui se trouvent sur un site web de

vente aux encheres pour acheter et vendre des produits ou des services.
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1- Articles :

— Ontario, Vente aux encheres électroniques et centres commerciaux virtuels,
article publié le 25 /09/2019 sur le site :
http//.www.ontario.ca/affaieselctioniques, vu le 30 déc. 2019 a 13h.

— Valérie Sedalian, Droit de I’internet, collection d’auk, ¢d net presse, paris

1997.
2- Lois:

— Loi N° 2011-850 du 20 juillet 2011 de libération des ventes volontaire de
meubles aux enchéres publique, cette loi modifie la loi du 10 juillet 2000 et
transpose la directive européenne N° 2006/123 CE du 12 décembre 2006
relative aux services dans le marché intérieur.

— Loi N° 92/60 du 18 Janvier 1992 relative au code de la consommation.
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